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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 29/2018 
Caràcter: ordinari 
Data:  13 de desembre de 2018 
Horari: 19:00h a 20:30h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta 
 
 
Assistents 
 
Carles Rossinyol i Vidal, president 
Lluís Saila González, vocal de CIU  
Joan Oliva Arnau, vocal de l’AV de la Creu Alta 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Elisabet Pineda García, secretària delegada substituta 
 
Altres assistents: 
 
Xavier Guerrero i Cano, regidor d’Espai Públic  
Xavier Ludevid Massana, coordinador de l’Àrea de Cohesió Territorial 
Daniel Guirado Navarro, tècnic de territori del Districte 
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Antoni Manyà Gutsens, vocal de ERC 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Francesc Andreu Torrent, vocal de la Crida per Sabadell 
Marcos Béjar Ordoñez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Jordi Cascales del Valle, vocal de les entitats culturals 
Josep M. Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Montse Carrasco Guasch, vocal de les entitats culturals 
Llorenç Doménech i Doménech, vocal entitats culturals 
Antonio González Burillo, vocal de les entitats esportives 
Rafael Sánchez Montoya, vocal de les entitats de comerciants 
Xavier Núñez Morera, vocal de les entitats juvenils 
Jordi Jordà Gil, vocal de les entitats educatives 
Alassane Camara, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
José Manzano Aguilera, representant de Ciutadans (5%) 
Bouarfa Chilah Bejjat, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Maria Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Pla de Poda. 
3. Retorn de les modificacions de les obres de l’àrea de gossos del Parc Taulí. 
4. Relació d’obres en curs i previstes al Districte. 
5. Elecció de representant al Consell de Salut. 
6. Informació dels consells sectorials.  
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules 
 
Atès que no existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del 
Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l'11 d'octubre de 2017, el president, 
Carles Rossinyol i Vidal, declara oberta la sessió amb caràcter informatiu. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
El Sr. Carles Rossinyol dóna la benvinguda als assistents, informa que el punt 1 
d’aprovació de les actes anteriors no es pot votar en tractar-se d’una sessió informativa i 
que es deixa per la propera sessió. 
 
 

2.  Pla de Poda 
 
El Sr. Xavier Guerrero, Regidor d’Espai Públic comença la seva exposició sobre com 
s’actuava temps enrere amb el tema de la poda, que aquest criteri es feia en funció de les 
queixes veïnals que es rebien i que no es feia seguint un criteri objectiu de necessitats. 
 
Continua explicant que ja fa un parell d’anys que a la ciutat hi ha un pla de poda. 
Concretament durant aquest any, al Districte 2, repartits en varies fases es podaran un 
total de 1274 arbres.  
 
El Sr. Ludevid, comenta que han establert una sèrie de criteris a l’hora de fer la poda, per 
exemple a les places en la que els arbres estan bé i no suposen un problema pels veïns, 
aquests no es poden i es deixen en el seu creixement normal. Els arbres que es troben a 
les voreres si que donen més problemes, però que actualment es poden amb més criteri i 
s’intenta que aquesta poda sigui la menys agressiva per no fer malbé els arbres. 
 
El Sr. Ludevid presenta un document a tots els assistents en el que es veu els carrers 
afectats del districte on es farà la poda i la quantitat d’arbres que es podaran, o el tipus de 
poda que es farà. 
 
El Sr. Lluís Saila comenta que a la Pl. Granados hi ha un arbre que esta molt crescut i si 
aquest es pot podar. 
 
El Sr. Ludevid, respon que es tindria que mirar la situació de l’arbre, ja que un dels criteris 
utilitzats per fer la poda, es que les branques han de tenir una alçada mínima de dos 
metres, per facilitar el pas de les persones i que no sigui un problema pels vianants. 
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El Sr.Ludevid continua explicant que cada espècie d’arbre son diferents, i això s’ha de 
valorar a l’hora de fer la poda. Que un dels tipus de poda que es fan és la de seguretat i 
que actualment van seguint aquest protocol, amb les eines de les que disposen. 
 
El Sr. Ludevid explica també que hi ha varis tipus de plantació dels arbres, nua o en test. 
Que des de el servei de Parcs i Jardins s’avalua el risc de caiguda dels arbres i si els 
tècnics consideren que es alt, doncs aquell arbre es treu. Finalitza dient que l’ideal per un 
arbre es no fer-li cap poda i deixar-lo créixer de manera natural, encara que a una ciutat es 
molt complicat aquesta situació.  
 
 

3. Retorn de les modificacions de les obres de l’àrea de gossos del Parc Taulí 
 
El Sr. Xavier Guerrero, comenta que es va revisar el projecte de l’àrea de gossos del Parc 
Taulí, que per aquesta actuació havien detectat un conflicte entre dos grups d’usuaris de la 
plaça, per això es a decidir recuperar el projecte inicial d’instal·lació de l’àrea de gossos i 
comenta que a la zona de sauló de la plaça es on s’ha fet.  
 
El Sr. Guerrero comenta que no han quedat contents cap dels dos grups en conflicte, però 
que era molt difícil amb aquesta actuació poder deixar contents a tots dos. Encara que diu, 
que vist l’afluència d’usuaris i de com ha quedat l’espai, considera que ha estat tot un èxit. 
 
El Sr. Rossinyol pregunta que es el que ha passat amb el procés participatiu. 
 
El Sr. Ludevid, respon que el que van fer es tirar un any enrere i veure quina era l’àrea que 
s’havia pactat amb aquest procés participatiu i el que han fet ha estat recuperar aquest 
primer disseny i realitzar-lo. 
 
Que aquest disseny es el que va sortir del procés participatiu i que es va pactar al seu dia. 
Comenta que la part útil es exactament igual i la part més estreta l’han suprimit, i així 
aquest espai de gossos no tocarà en cap moment l’àrea de jocs infantils per nens que hi ha 
al costat. Aquest límit hi ha un desnivell amb l’alçada del carrer i era una manera també de 
poder-lo tancar aprofitant al màxim la situació actual de la plaça. 
 
El Sr. Guerrero continua explicant, que estan treballant en tres espais més, un davant del 
tanatori que hi ha a Sant Oleguer, un altre al darrer de l’escola Blume a l’esplanada que hi 
ha allà i un altre al costat de la Bassa de Sant Oleguer, que serà un macro espai amb area 
d’esbarjo per gossos i zona d’aparcament de vehicles. També s’està plantejant un altre a la 
plaça Dolors Monserdà però encara està en fase d’estudi. 

 
 
4. Relació d’obres en curs i previstes del Districte 

 
El Sr. Xavier Guerrero comenta a tots els assistents que ell explicarà les que es facin a 
l’Espai Públic i que el Sr. Ludevid les que es facin a Equipaments. 
 
El Sr. Guerrero comença explicant l’actuació de reurbanitzar el carrer Montllor i Pujal, fer-
ho amb plataforma única i que es probable que comenci l’actuació cap a gener o febrer. 
 
El Sr. Rossinyol, comenta si s’ha informat als veïns afectats. 
 
El Sr. Ludevid comenta que si que s’ha informat als veïns. 
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El Sr. Guerrero comenta que també es faran les actuacions corresponen a les escales del 
carrer Maestrat i Celtibers, la millora del paviment de calçades i voreres a 95 carrers de la 
ciutat. 
 
El Sr. Ludevid intervé per explicar que un carrer asfaltat te una vida útil de 30 anys i que 
aquest paviment s’ha de canviar de manera periòdica. 
 
El Sr. Guerrero continua explicant que tenen en estudi fer carrils bici o una ordenació 
diferent dels que existeixen actualment, s’està treballant sobretot a la zona de l’Eix Macià. 
 
El Sr. Ludevid comenta que te una dada molt interessant, es en relació a una enquesta que 
es va fer per nens de primària en la que els hi van preguntar que quina era la seva forma 
preferida per anar a l’escola, segons l’enquesta la gran majoria van respondre que el que 
volien era anar a l’escola o caminant o en bici. Resultat molt significatiu per a tenir en 
compte en futures actuacions a nivell municipal. 
 
El Sr. Guerrero continua la seva exposició explicant més obres a la zona del districte 2 com 
son, els parterres de Josep Tarradelles, les obres del Vapor Cusidó, que van amb una mica 
de retard i acabaran sobre el gener o febrer. Comenta que el proper dia 22 de desembre 
s’estrena la nova Plaça d’Espanya i queda també tota l’obra del Parc del Nord. Vol 
comentar també que al voltant de l’escola Samuntada i de la torre de l’Aigua també esta 
pendent de fer actuacions per millorar els espais. 
 
El Sr. Guerrero comenta també el projecte del carrer Borràs, entre l’escola Bressol i al 
Biblioteca, de fer-ho tot peatonal. Comenta també que s’han invertit 1’8 milions d’Euros per 
millorar i arreglar unes 152 places a tota la ciutat, destaca l’actuació que es farà a la Plaça 
Tallarets i a la Carrasco i Formiguera. Comenta que també s’està treballant per pacificar el 
tram de la Ctra. de Caldes, es mourà un pas de vianants i s’arreglarà tant les voreres com 
l’asfalt, fins el Raval d’Amàlia. 
 
El Sr. Rossinyol en relació amb aquesta última actuació, comenta que en Pla Director de la 
Generalitat, creu ell que es preveu fer una connexió mes alta en aquesta espai i que 
connecti des de la Gran Via fins el Raval d’Amàlia en direcció al Cementiri, sense tenir que 
baixar a la llera del riu. 
 
El Sr. Guerrero respon que ell actualment no te constància d’aquest pla. 
 
El Sr. Rossinyol comenta que si es porta a terme aquest projecte de la Generalitat es 
podria replantejar tot aquest espai i pacificar-lo d’una altre manera. 
 
La Sra. Folch comenta que a la Ronda Zamenhof mes o menys a l’alçada del núm. 236 
que quan plou es fan basalts i que seria molt important arreglar aquests desperfectes, ja 
que aquests basalts provoquen que al pas dels vehicles els edificis estiguin esquitxats. 
 
El Sr. Ludevid respon que el problema d’aquest carrer es que està malament fet, que ells 
han establert un criteri en funció de la situació de com es troben actualment els carrers, 
que en principi i segons aquest criteri aquest carrer no entra en les reparacions que es 
faran, però que es tindrà en compte per futures actuacions. 
 
El Sr. Ludevid continua amb l’exposició sobre les actuacions que es faran des de Espai 
Públic, en aquest punt comença a explicar les relacionades amb les edificacions. 
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• Rehabilitació del forjat entremig del Tallaret, actualment estan redactant el 
projecte, forjat, tancament exterior i l’entitat que entri al equipament haurà de fer 
la seva obra de adequació. 
 

• Amb el Construïm Ciutat, adequar el pati de l’Escola Alcalde Marcet amb un 
pressupost de 20.500 €, que està a punt d’acabar. 
 

• Millorar la recollida d’aigües a Cal Estruch i altres petites actuacions. 
 

• La Caserna de la Guàrdia Civil, es va fer un expedient a la propietat i s’ha 
recuperat, el ministeri ha posat un contenciós i ara mateix esta al jutjat. A la 
Caserna hi ha dues àrees, antiga caserna i habitatges, aquí s’ha de fer una 
diagnosi per saber com esta l’edifici, un aixecament topogràfic per poder tenir els 
plànols. L’objectiu dels habitatges es rehabilitar-los, i la resta es veure que es pot 
fer. Els habitatges no s’ha pogut fer cap actuació perquè no sabem com quedarà 
la sentència i per això no s’ha fet. 

 
El Sr. Rossinyol, comenta que si tenen plantejat aquest projecte amb el sistema BIMS. 
 
El Sr. Ludevid comenta que si, que és un sistema que treballa en tres dimensions, a cada 
element li dius de quin material es i el mateix et fa un enllaç amb una base de dades que et 
dona tota la informació relacionada amb el material. Aquest sistema millora les eines per a 
poder fer projectes i tenir dades mes complertes. El primer projecte totalment amb BIMS es 
al carrer Pérez Moya. 
 
El Sr. Rossinyol comenta que la Generalitat ha aprovat que molts projectes es faran amb el 
sistema BIMS. 
 
El Sr. Guerrero, fa una explicació sobre en que consisteix el sistema BIMS i en els 
beneficis que pot aportar en la nova generació de projectes a la ciutat. 
 
 

5. Elecció del representant al Consell de Salut 
 
El Sr. Rossinyol comenta que aquest punt no es pot tractar ja que no hi ha quòrum per 
poder aprovar-ho. 
 
 

6. Informació dels Consells Sectorials 
 
No es tractar el punt ja que no hi ha cap representant al Consell. 
 
 

7. Comunicacions 
 
No hi ha comunicacions. 
 

 
8. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Folch, comenta que en relació amb la caserna, que aquesta està ocupada i viu 
gent. 



 

 

121 

El Sr. Guerrero comenta que ell no te constància de que hi hagin persones vivim, si que te 
constància de que es fan tallers i altres activitats al seu interior, però que no hi ha ningú 
dormint a la mateixa. 
 
El Sr. Oliva comenta que hi ha problemes a l’Avinguda Concòrdia amb el pas dels 
autobusos, ja que quan coincideixen dos s’han de parar perquè no poden passar degut als 
carrils bici que hi ha instal·lats. 
 
El Sr. Guerrero respon informant que aquesta situació no es dona sempre i que consideren 
que es mes important prioritzar el transport en bici que no pas en cotxe, ja que així es 
millora la qualitat de l’aire de la ciutat. 
 
El Sr. Oliva afegeix que no hi ha prous carrils bici a la ciutat. 
 
El Sr. Ludevid comenta que estan creant varies xarxes de carrils bici a la ciutat. 
 
El Sr. Rossinyol explica que es important prioritzar els recorreguts mes idonis per les bicis i 
adaptar-los al que menys impacte puguin donar a la ciutat, el problema es que s’hagi 
d’hipotecar els eixos centrals de la ciutat. 
 
El Sr. Ludevid intervé per explicar que la bici s’ha de visualitzar com un transport principal. 
L’usuari el que vol es moure ràpid i segur, per això els carrils bici han de ser segurs, aquest 
es un dels motius pels que es van baixar els carrils bicis de les voreres a la calçada. La bici 
ha de tenir el seu espai i va en detriment del cotxe, el que ha de perdre espai en volum als 
carrers de la ciutat es el cotxe. 
 
El Sr. Rossinyol comenta que fins que no hi hagin alternatives millors, per moltes persones 
es obligatori portar el cotxe per anar a la feina i que li consta que no s’ha fet un anàlisi 
acurat de la mobilitat. Comenta que no sap si hi ha un disseny dels diferents itineraris que 
utilitzen els usuaris, i això tindria que ser molt important. 
 
El Sr. Oliva comenta que també hi ha problemes amb els patinets. 
 
El Sr. Guerrero comenta que s’ha creat una comissió per valorar la regulació de l’ús del 
patinet a la ciutat, però que han d’esperar a que la Direcció General de Trànsit, faci el 
corresponen reglament i llavors es podrà actuar. 
 
La Sra. Folch comenta que si a l’hora de fer els carrils bici, hi ha alguna normativa que 
digui quines mesures han de tenir. 
 
El Sr. Ludevid comenta que si, que hi ha una normativa que regula les mesures que ha de 
tenir un carril bici i que es té en compte a l’hora de construir-los. Continua explicant que el 
més important es tenir una bona infraestructura, ja que això fa que la gent s’animi més a 
utilitzar-la. Que és important tenir present la seguretat dels usuaris que utilitzen la bici per 
moure’s per la ciutat. 

 
 
Finalitzades les intervencions, el president, aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretaria delegada substituta     Vist i Plau 
         El President 
 


